
PROTOKoT. Nr XXXIV/2013

z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 2g sierpnia 2013 roku
w Sali Konferencyjlej Urzgdu Gminy Rybno pod pizewodnictwem

Pana Mariana Ligmana _ przewodnicz4cego itady Gminy

Obrady rozpoczeto o god.z.9:00, zakoi-tczono o godz.9:45

Stan osobowy Rady - 15 radnych.

W obradach zgodnie z listq obecno5ci uczestniczylo 15 Radnych.

- Iista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1. Pan Edmund Ligman - W6jt Gminy

2. Pan Miroslaw Karbowski - Sekretarz Gminy

3. Pani Zd.zislawa Kanicz - Skarbnik Gminy
4. Publiczno5i - l osoba
- Iista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad. 1i 2.

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady XXXIV sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o god,z.9:00 pan Marian Ligman
Przewodniczqcy Rady aT1t. powital Radnych i go5ci. Nastgpnie stwierdzil, Le po
sgrlwd-zeni,u listy obecno.ci, na sali znajduje sig i5 Radnych, co stanowi kworum
niezbgdne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3. Ustalenie porz4dku obrad.
Porz4dek obrad
1. Otwarcie sesji
2. Stwierdzenie prawomocno6ci obrad
3. Ustalenie porz4dku obrad
4. Przyjgcie protokolu z )OOYIII sesii Rady Gminv Rvbno
5. Podjgcie uchwal w nastgpujEcycir sprawach: ' '
1) zmiany Wielolerniej prognozy Finan-sowej na lata 2013_2020,
2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2013 rok.
6, Wolne wnioski i zapytania.
7. Zamknigcie obrad.

Przewodnicz4cy przedstawil porzqdek obrad, kieruj4c zapytanie o propozycjg
zmiar.y porzqdku obrad.

Wobec braku uwag i wniosk6w do porz4dku obrad, pan Marian Ligman _
Przewodnicz4cy Rady poddai pod glosowanie porz4dek obrad:



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 15 Radnych, jednoglo3nie 15 glosami ,,2a" przyjgla porzqdek obrad
)OOOV sesji Rady Gminy.

Po glosowaniu nad porz4dkiem obrad, na prosbg przewodniczqcego Rady, tczczono
minut4 ciszy zamarlego ks. kan. Jerzego Kielpikowskiego.

Ad.4. Przyjgcie protokolu z XXXIII sesji Rady Gminy Rybno.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z
XXXIII sesji Rady Gminy.
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedruej sesji. pan Marian Ligman _
Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie protok6l , xxxttt sesji Rady G"rniny,

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 15 Radnych, jednoglo6nie glosami:
- 75 - ,,2a" ,
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymui4cych sig"

Przewodniczacy Rady odczytal projekt uchwaly. Nastgpnie poprosil o zabranie
glosu Skarbnik Gminy Pani4 Zdzislawg Kanicz.
Slarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz wyja$nila, ze dokonuje sig zmiany
dochod6w i wydatk6w.
Dochody
W zalqczniku Nr 1 do uchwaly zmniejszono dochody gminy Rybno w roku 2013 o
kwotg 26 266,00 zl i po zmianie wynosz,427 427 920, 60 zl.
Wydatki
W zal4cztikt Nr 2 do uchwaly wydatki gminy Rybno w roku 2013 zmniejszono o
kwotg26266,00 zl i po zmianie wynosz424311'337,75 zl.
Przychody
Inne Zr6dla (wolne Srodki) po zmianie wynosz4 1. 075 000,00 zl.
Rozchody
Planowana wysokosc rozchod6w po zmianie w 2013 roku wynosi 41,g7 sg2,gs zl,
w tym:
- splata po2yczek zaci4gnigtych z Banku Gospodarstwa Krajowego
(prefinansowanie) w wysoko6 ci 3 281 882,85 zl,
- splatapo2yczki z \4trFOS w wysoko5ci 100 000,00 zl,
- splata kredyt6w w wysoko6ci 805 700,00 zl.
Finansowanie deficytu i przeznaczenie nadwy2ki

protok6l z XXXIII sesji Rady Gminy przyjgta.

Ad.S. Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:



Nadwyzkg bud2etu gminy w wysokosci 3 7L2 sg2,gs zl oraz wolne srodkr wwysoko6ci 1 075 000,00 z!,_przeznacza sig na planowan4 splatg rat kredyt6w i
poiyczek w wysoko5ci 41.87 582,85 zl.
Kwota dlugu
Planowana kwota dtugu na koniec 2013 roku wynosi 4 g14 256,19 zt.

I1?5Oy T*y1dnicz.ac.f 
Rady otworzyl dysiusjg nad projektem uchwaly. Wobec

oraKu grosow I'rzewodnicz4cy zamknql dyskusjg i poddal projekt uchwaly pod
glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
ob_ecnoSci 15 Radnych, jednoglor6nie glosami:
- 15 - ,,2a" ,
-0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymuj4cych sig,,
ggdigla uchwalg Nr XXXIV/45[3 w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2075-2020.
Uchwala stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.

Przewodnicz4cy Rady od.rytul propkt *h*uly. Nastgpnie poprosil o zabranie
glosu Skarbnik Gminy pani4 Zdzislawe Kanicz.

Pani skarbnik wyjasnila, Le w dziale g01 oswiata i wychowanie, zwigkszone zostarywydatki inwestycyjne w rozdziale ,,Szkoly podstawowe,, w wysokoscl 6 500,00 zl dlazadaria pn. ,,Remont pokrycia dachu Sikfry podstawowej w Rumianie,,. ponadto
dokonano przesunigi migdzy paragrafami * dri,uL OSwiit i wychowanie, pomoc
spoleczna, Transport i r4cznos( oraiDochody od os6b prawnych, od osob fizycznych
i i*y:h jednostek nieposiadai4cych osobowosci prawnej oraz wydatki zwi4zane zich poborem.
Dokonuje sig zmian nastgpujqco:
Dzial 600 Transport i l4cznod6
Dokonuje sig przeniesienia migdzy-paragrafami wydatk6w bie24cych w rozdziare
,,Drogi publiczne gminne,, w wysoio6ci! 000,0021.

Dzial756,Dochody od os6b prawnych, od os6b firycznych i od innych jednostek
nieposiadai4cych osobowo6ci prawnei oraz *ydatki zuti4zane, i.t pobor"*
zmniejsza sig dochody bieL4ce o kwotg 240 000,00 zr z tyturrwplyw6w w opiacieeksploatacyjnej.

Dzial 801 Oswiata i wychowanie
Dokonuje sig przeniesienia wy^datk61bie24cych m igdzy paragrafami w jednostkach
oswiatowych w wysoko6ci 35 3o 0,00 zt. zmmejsza sig wydatkibi"z,.u **yrokos.i
21'7 000,00 zt.Twigkszasig wydarki inwestycyjne w iozoziar. ,,szkiryp.JJr".""i"-w wysoko6ci 6 500,00 zl dla zadania pn. ,, Iiemont pokrycia dachu Szkoiy
Podstawowej w Rumianie',.

Dzial 852 Pomoc spoleczna



Zwigksza sig dochody i wydatki w wysoko6ci 213 734,00 zI na podstawie Decyzji
Wojewody Warmirlsko-Mazurskiego Nr 149.2013, Nr 160.2013, Nr 165.2013 i Nr-l-66.2013 z przeznaczeniem na dofinansowanie rearizacji programu ,,pomoc paristwa
w zakresie doLywiania", wyplaty dodatk6w do Swiadczef pielggnaclnyctu wyplatg
Swiadczeri rodzinnych, swiadczeri funduszu alimentacyjnego, oplacie sktadek na
ubezpieczenie zdrowotne.
Dokonuje sig przeniesienia wydatk6w migdzy paragrafami w poszczeg6lnych
rozdzialach,,Pomocy Spolecznej" w wysokoSci 1.2 7S9.BS zl. ponadto zmnieisza sig
wydatki w wysoko6ci 23 000,00 zl.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.
Glos w dyskusji zabrali:
Radny - Pan Andrzej Kornacki zapytal: ,,sk4d sig tozigta tak du2a kuota ztt zakresie
zmniejszenia dochodmu bieiqcych z tytulu wptyzu1to z optaty eksploatncyjnej?,'
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman wyja6nil: ,, na poczqtku tuorzenia budiretu
rozmautinmy z oKSM i f*s, kt6ra wydobyzrta ittir, ile tego kruszywa zostanie
pozyskanego. jKSM planowaly otanrzyt nozoq odkryzulg, a zo zntiqzku z rhkumentacjq,
ktorq- w tuj chu,ili prozoadzq, nie zdq2yty tego zrobit. le2eli zdq2q to zrobif i bgdzie
eksploatacja u lI pdtroczu, to ktaota ta nie uptynie do nas zu II ptitroczu ale dopiero u I
p1lroczu nowego roku budietouego,"
Wigcej pytarl nie wniesiono w zwi4zku z tym, przewodnicz4cy zamkn4l dyskusig i
poddal projekt uchwaly pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 15 Radnych, jednogloSnie glosami:
-tS - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr XXXIV/46[3 w sprawie zmian w budiecie Gminv Rvbno na
2013 rok.
Uchwala stanowi zal4czruk do niniejszego protokolu.

Ad.6. Wolne wnioski i zapytania.

Glos zabrali:
w6jt Gminy - Pan Edmund Ligrnan podzigkowal Radnym za przybycie i podjgcie
uchwal. Ponadto poinformowal, 2e wszystkie plac6wki oswiatowe rE ptrygoto*u.r"
do rozpoczgcia roku szkolnego. Utrzymany zostanie stan zatrudnienia niriczycieli i
obslugi. Zakofrczona zostala_ inwestycja w postaci zatoki autobusowej i parkingu w
Rumianie. obecnie trwa budowa zatoczki w Koszelewkach i 

' 
Koszeleriach.

Zamontowana zostanie wiata przystankowa w Zabinach.
Radny - Pan Marian Granica zapytal; ,, czy bgdzie zrobiona zatoczka to Zabinach?"
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman odpow iedzia!: ,,czekamy na montai,,.
Radny - Pan Marian Granica zapytal:,, czy jest moiliuo1i nizuiezienia gminnych ilr6g
gruntoutych grubszym 2zoirem, kt6rym mo2na bytoby zalatad d.ziury?,,
w6jt Gminy - Pan Edmund Ligman odpowiedzial:, , tam, gdzie jest zgtoszenie, bgdzie
naaiezione".



Radny - Pan Bogdan Kopaf,ski zapytal: ,,Panie W6jcie, jak toygllda sprawa odzuodnienia
kolo Pahstzun Graszek i Grabozuskich?"
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman odpowiedzial: ,,czekamy na przyjazd g!6zonego

wkonaTlcy Pana Cichockiego. obiecat, ire u pienuszej dekndzie zorzeinia pizyiediie.
Wiwczas bgdziemy zpiedzie6, jaki zakres dziatari, frma prouadz4ca inuestycje, 

-w 
tym

mkresie podejmie."
Radny - Pan Andrzej Kornacki zapytal: ,,czy zoiadomo co6 na temat odszkodoutania za
remi4, odhioru zoiaduktu i no.utego odcinka drogi? luL nie tylko mieszkaicy, ale i osoby
przejeidinjqce przez naszq wie6, skar2q sig na pol4czenie drogi roojew1dzkiej z gminnq, gdzie
sq dziury i jest to naavt niebezpieczne. ByIa moua o ustatoieniu dtr,6ch radnr6ro, ktfirvih nie
ma. z poczqtku stat znak informujqcy o kontroli radarozoej, zas przy ruyjeldzie od strony
dutorca kolejouego stalo lustro, z kt6rym nie uiadomo co sig stalo.,'
w6jt Gminy - Pan Edmund Ligman odpowiedzial: ,, zgtosili6my ten fakt do Dyrektora.
Z ustnych informacji rtriem, 2e inzoestycja ta nie jest jeszcze zakofrczona, iarz4d" wiiezo1itzki
wie o tym stanie rzeczy. leieli zai chodzi o przeje2dialnolc, to opr6cz tego odcinka iutryrry,
ktorzy korzystaj4 z tej drogt sq zachtoyceni z toiaduktu i drogi.
Co do odszkodowania, to utystali1my zoczeiniej pismo do Ministrq Transportu 2eby
przySpieszyt procedurg znkoriczajqca wydanie ostatecznej decyzji zu sprauie odszkodowania ia
1wjltlica i grunty. Dostali1my odpowiedL,. Tydziefi temu z piacozunikiem urzgdu byliimy ro
Ministerstuie Transportu. Zostali1my poinformouani o tym, in ruszystkie mateiaty
douodowe 

,mstaly zebrane. Tnoa zamknigcie procesu ostatecznigo. W minisierstaie mieli1nry
prazuo wgl4du d9 catei dokumentacii. Naizoainiejszym jest dla nas fakt, 2e 06 0g.20L3 r.
okrggoae Przedsigbiorstzuo Geode zy jno-Kartograficzne, kt6re dokonyzualo zoyceny tego
obiektu, utrzymuje zttyceng na kootp 326 708,00 zt. widzieliimy r&uniez pismi, kt6re
solectzoo kierozoato do Pnna Babalskiego. widzieliimy tei, co pai Babalski pisat da pani
Kopacz. Zaniepokoito mnie pismo podpisane przez radg soteckq, pana soltysa i radnych, ro

\!rV* .qh? sig, cytujg :,, zostaliSmy poinformotoani przez W6jta Cminy nyino, ze
Marszale.k wojezo6dzttoa zaproponozoat zoyplacii mniej o 10% od drugiej n yriry.2ar6tono
mles1kartcy, jnk i *y czujemy sig oszukani, gdyi tuyburzajq, no* noiq"rriizg,-zbudotoano
niechciany zuiadukt. Ponad.to zostali1my okradzeni z p:ienigdzy, kt6ie nam' sig naleiq,,,
uutaiam, in to daleko idqce sttuierdzenie ,,okradzeni". pnnie sottysie, do kago to iig odnosi?
Bo ieieli procedura jeszcze tuuo:..to. nie nale2y uiytoa( takich sttoierdzei, ie ,,zostaliimy
*r1d?."-i. Njg yligm, czy mstali1cie okradnni przez Gming, czy przeze mnie , czy Z.arzqd
D,rog wopur6dzkich, czy przez Marszalka? Kpiono z nas panie sittysie. Na dru,gi i, pru""g
aby at 

-takich 
pismach utytor2yt roszystkie slowa. Czekamy na zt[danie ostateiznej decyzji

przez Minisfu r sfu oo Tran spor tu. "
Radny - Pan Bogdan Kopariski powiedzial: ,,panie w6jcie, przedstatoiciele, ktfirzy byli
u nas na spotkaniu, tak pigknie m'uili o tych pieniqdznch, tak nas zapewniali. A ieieli ;hoazi
o_zuyplacenie, to zaczynajq sig schody. Nikt nam nie m6wit, 2e to bgdzie phn Minister
Transportu, wojeutoda czy Mnrsz.atek decydozoa! o tych pieni4dznch. Dlitego napisaliimy, to
co woaialiSmy. Czujemy sig okradzeni, bo co innego nam m1toiono, a co iniego zrobiono';.
w6it Gminy - Pan Edmund Ligman zapytar: ,,are przez kogo zostali1cieikrad zeni? "
l"dlv - Pan Bogdan Kopariski odpowiedzial: ,,przez urzqd Marszatkozoski. przez tych
Pan6ut, kt6rzy prowadzili rozmozlA."
w6it Gminy - Pan Edmund.Licrnan powiedziar: ,jeitli nie ma ostatecznej decyzji, to
nie mo2na fioierdzit, 2 tych pienigdzy nie ilostaniemy.',

1"1"y - Pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,,ur6cg do spraruy, bo dotyczy nas obyilwu.
leinli kto6, kto ma zuyptacit odszkodozoanie i te odszkodotuanie jli zostaio /omnieisione o



dy7+ l1u'o4, na to przystat !1n W6jt i Tllszyscy toyrazili zgod.g, to lepiej mie6 326 000,00 zI
ni2 nic, czy moie ualczyt drugo. Z dobrej iuoii pi, w6jt 

"zgodzit ,ii ,i to, 2eby jui zostaro
pomniejszone, 2eby nie dyskutozuai z panem Marszali<iei i wojeiuodq. p6ziiii ran sam

*ol":r!!_:o.zebrnniu a'iejsfit.n,.21 proyonuje sig nam 10% oa SZA OOO,OO zt. Wybaczy pan
Panie w1jcie , ale ubiera1 ju2 dalej u tadne sr1zuka nie ma co, To jest kpina z iana w6jta,
Rady Gminy i mieszkaric6zu."
Radny - Pan fan Rozentalski powiedzial: ,,mieszkaicy skar2q sig, ie ju2 kolejny miesiqc
nie nstaty odebrane 6mieci. Czy panw6jt moie zaintenoeiiotoa| iu ti1 spiau,ie?,,' "
W6jt Gminy - Pan Edmun{ I-]S;man powiedzial: ,,mocno naciskamy Na EkologtcznyZyilze! . Wyslaliimy pismo.do Zioiqzku'i fnny KOMA. Myie, 2e ,irpien-isirn ry*
ostatnim miesiqcem, te frma jeszcze nie dotaia odebra| imieci. co io ptoc"ria, to rraidy musr
t:dy-Tt idualnie ocenif, czy zaplacit, czy nie zaplacit. MonitorujemV te'spra,pg.i, 

- '--''
Olq"y -_ ?an Andrzej Kornacki powiedzial: ,,mieszkaicy' pytilq, dlaczego u,miejscotaoSci Rybno 6mryc1 _odbierane sq dtoukrotnie, Natimihil ' ir pozo,statych
miejscotooiciach jednokrotnie? pamigtam, ie pan Kordecki mfitpit o arriiotn'y* irifroru ,oterenie calej Gminy. Mieszkartcy sq zbulzuersotoani.,,
Radny - Pan Jan Rozentarski powiedzial: ,, mam pro,bg do pana przetuodnicz4cego, czy
!^:*,*:st!by "tystosozoa' 

pismo ttt sprmuie poparria dln le,rirzrgo i")r-ir*ry"i;**"'w6jt Gminy - pan Edmund Ligman powiedzial: ,,pani Er"ibieta byra 1i; u mnie u te1

YM,,y:-!!..!i! ::! ,*se ,:,!'tsli( z_ tikim poparciei:m. Musze przeinarizowac i zapytacraacy pra^,nego, czy to to og6re co6 da. Ka2dc pismo mo2e byt podpisane jako poparcie. w tymprzypadku ni.e zuidzg jednak duiych nadziei. Znam pnnaiskrg od u,ielL htl il-ig;ea, noczynntk ludzki, jeieli moja osobai Rady bgdzie miata jaki6 pozytytony ttrylyzo, to tt 11sioiu1"my

Przewodnicz4cy Rady - pan Marian_Ligman powied zial: ,,te,2 jestem m tym, je2eli jestmo2lirooii obrony stanozoiska 
.osoby, kt6ra-z nomi zospflIpracozoara, z takim pl,*ri- *o"no

!,ys@t. W imieniu Rady podpiszg to pismo.',
Panie wdjcie ma kirka tizv sprau,y. pien szo to taka - intaestorzy, kt6rzy nabyri dziatki ibulujq. y Grabarzu s4 iaintere-iozuani d.oprotuadzeniem toody. Nie roiem, czy wnioseksptynql do urzsdu. sprauta jest tnka, 2e tum jest tzo * oit jiii 

-oi'ii"ti "^rrri i*|),y ,"ylest moilitroS4 abtl gmina sfin.ansotpala tq linig doproutadzal4cq r Korclna sprarrja - to jeden ztych Pandzo pytal-mnie o ioztitoolt oczyir;r;;;;;;;;;.ou,ej. lakie sq mo2titooici? kotejnasprawa dotyczy mieiscouto,ci crqdy._.mu.tem ,ygnit, ,, oLiriy arog, ,o nJ,iq-prry- )orrrliPafishua Mroczkoruskich, tam s4 gigbokte ari":yl'uoi p*6bg, aby pr'acott rri-r'niirialit, uytrzeba je uzupetnit? Zaraz na poczqtku tosi 
'izeu,o 

toiosto ru rinig energetyczn4. Nie torcm,czy.ktoi jui to zfusil, ale mnie te2 to zgtoszono. podobno drzetuo jest 
"Jyt,ii.,iir, ", iAWgminnej."

W6jt Gminy - Pan Edmund. Ligman odpowiedzial: ,,jeteli chodzi o tlrogi panie

!::r::!.:::fy: to tuir! nam. jeszize pars ini, niji*y mogti doprozoadzi: ptacoa*i
osromtowe na otzttarcie roku szkolnego. Co_lo zlndy, taki u,niJsek irpty"ql. oi/irrlffiais*y
' 2e jeieli utygospodarujemy pieniqdze to 2014 roriu, to taki toodociqg"ugii"ii. [il; ,"iu nnmamy takich mo2litoo6ci. k:::, ,rIlrt o oczyszczalnie przydom&oi, jezeli pizefotrsinlq u,Welskim Parku Krajobrazou,ym, to dectzie bedi u,adazpan).
Radny - Pan |an Rozentalski-za pyiit, ,)rry dada moglaby przeglosowai, czy jest zawystosowaniem poparcia dla pana Iskry?,,

l;f;k;rl" 
Eugeniusz Wierzbicki Lapytat: ,,2 iakiego poluodu pan tciniczy zostal



Radny - Pan Marian Granica powiedzial: ,,chciatbym zawuaiy|, ie jako Radni, partshuo
utystgpujecie, jako ob.roficy tego stanoaiska, Moie s2ef go oduiotu je i potooruje na inne
stanouisko. Czy wiecie na peTuno, ie pan Iskra chce pozoitii na tym sianouisku?,'
Przewodnicz4cy Rady - pan Marian Ligman powiedziar:' ,, utobec teRo , kto z pnft i
Panitu Radnych jest za wysthpieniem z popar-ciem dia dotychczasouugo N oitzsnirrrgo?,'
Glosowanie:
Rada Gminy w grosowaniu jawnym na ustawowy sklad 15 Radnyc., w obradach
bierze udzial 15 Radnych _ 12 glosami ,,"u,,, prLy 3 glosach wsizymuyqcyctr sig
opowiedziala sig za wyst4pieniem z poparci"- du aoty.-n"zasowego (luatei*crego.
Radny - Pan fan fakielski zapytar: ,,panie w6jae, czy'jak bgdzie niu,y przystanek, czy
mogg u'ymontoTLnt lawki ze starego i przenie1i te laipki na nou,y przystanek"?'i
W6jt Gminy - pan Edmund Ligman odpowiedzial: ,,tak;.'
Radny - Pan Eugeniusz wierzbicki zapytar:.,,panie 

.w6jcie czy jest moilituoi1 na naszcj
drodze osiedlozoej zamontozoania progoto zioilnialqcychz,
W6it Gminy - Tal ldTirnd Ligman odpowiedzial: ,,na rlzieri dzisielszy nrc mampienigdzy na ten cel. ponie,Iiimy jui"koszty moiitorotuania aigi pri *iili.';
Wigcej wniosk6w i pytari nie wniesiono.

Ad,7. Zamknigcie obrad,

o godzinie 9:45 - prowadz4cy obrady przewodnicz4cy Rady pan Marian Ligman - wobecwyczerpaniaporz4dku obrad - zamkn4l obrady xxxrv ses:irwy--q*j ii"ait-iny Rybno.

Na tym protok6l zakoriczono.

Protoko,fowala

Ewa%okska
Ligman


